
 
 
 
Referat fra generalforsamling i Laven Borgerforening d.3-11-09. 
 
Mødet blev holdt i Alling beboerhus og som underholdning efter mødet havde 
bestyrelsen bedt Henrik Köhler fortællle om sine rejser i Sydamerika. Det var et 
spændende foredrag med lysbilleder og musik, som mange ville have nydt. 
 
Deltagerantal: 14 incl bestyrelsen. 
 
Dirigent: Brian 
 
Pkt 1: Dagsordenen blev vedtaget. 
 
Pkt 2: Formandens beretning ( se denne ) blev godkendt 
 
Pkt 3: Regnskabet blev fremlagt af kassereren og godkendt. Vi kom ud af året med et 
overskud på  ca 6.000 kr. og vi har en bankbeholdning på ca 21.000 kr. 
Det er glædeligt, at vi har et overskud – dette kan benyttes bl.a. til indkøb af 
rekvisitter til sport el.  afholdelse af arrangementer til glæde for byens borgere. 
Revisorerne bemærkede, at kontingent var blevet indbetalt gennem hele året, og 
foreslog, at kontingentindbetaling fremover foregår over et koncentreret tidsrum , på 
samme tid hvert år  – og at man herefter sender en evt. rykker.  
 
Pkt 4 : Indkomne forslag:  
           Ændring af kontingent diskuteres og vi kommer frem til at det nuværende 
bibeholdes. 
 
           Snak om, hvordan man bedst integrerer nye beboere i Laven. 
 
           Diskussion om sommerfest arrangementet. Der var for lidt opbakning og 
praktisk hjælp. 
           Det foreslåes, at de personer, som skal arrangere det følgende år, vælges ved 
Sommer -     festen.  
 
Pkt 5: Valg til bestyrelsen: Hardy Jørgensen og Frederik Dagnæs er på valg – begge 
genopstiller 
           Jannie er udtrådt af bestyrelsen. 
           Jan Nibroe opstiller. 
 



           Som suppleanter : Asbjørn Bjerre og Niels Mørch 
 
           Herefter ser bestyrelsen således ud: 
           Frederik Dagnæs 
           Hardy Jørgensen 
           Lene Andersen 
           Daniel Hanselmann 
           Jan Nibroe 
           Agnete Broge  
           Bestyrelsen konstituerer sig ved møde d.13-1-10. 
 
 
Pkt 6: Valg af revisorer: Edvard Baasch og Flemming Würtz Andersen genvælges. 
 
Pkt 7 .Evt : 
Niels Mørch gør opmærksom på, at der står lamper ved søen, som bør repareres. Den 
nye bestyrelse vil rette henvendelse til kommunen desangående.                                                                                                                                                   
 
Brian referer fra møde i Lokalrådet: 

- Der kommer byporte ved hver ende af byen – de laves formentlig i 2011. 
- Lokalrådet har haft tovholdere med vedr. motorvejen 
- 4 af Lokalrådets medlemmer går af – der er i alt 10 medlemmer i Lokalrådet. 

 
 
Referent: Agnete Broge 
 
 
 
 
 
  
 
 


